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Provincie Oost-Vlaanderen  

Gemeentebestuur Wachtebeke  

Dorp 61 Wachtebeke 

Milieuadviesraad 

Tel. 09 349 05 01 

 

 

Aanwezig:    Bastiaens Lia (voorzitter) 

Vande Putte Hans (Intergemeentelijke milieudienst, secretaris) 

Van Autreve Karen (Intergemeentelijke milieudienst) 

Van Bambost Peter (Schepen van leefmilieu) 

    Schelfaut Sven (onafhankelijk) 

Claeys Marleen (CD&V) 

Bral Guy (Anders) 

Poppe Luc (Boerenbond) 

De Coninck Stefan (Natuurpunt Moervaart Zuidlede) 

  Van Streydonck Mia (Natuurpunt Moervaart Zuidlede) 

Martens Marc (Natuurpunt Moervaart Zuidlede) 

     Claus Helena (Bedrijfsgilde) 

Martens Luc (VLD) 

Stefan Rousseau (Jachtvereniging)  

  De Smedt Martine (Onafhankelijk 

 

Verontschuldigd:   Ooms Kristien (Bos +)  

Wynant Hans (Onafhankelijk)  

 

Afwezig:   Sweerman Ward (N-VA)  

     Parthoens Raymond (Onafhankelijk) 

Herman Georges (Polder van Moervaart en Zuidlede) 

     Ceulemans Mariette (Femma) 

  

 

 

Goedkeuring verslag 5 oktober 2022 

 

Het verslag van de vorige vergadering wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

Antwoorden schepencollege  

 

De milieuadviesraad adviseerde het gemeentebestuur om strengere geluidsnormen op te leggen 

aan de tennisclub wanneer zij starten met padel. 

 

Het CBS neemt akte van het advies maar wenst hierop niet in te gaan om volgende redenen: 

• Het college wenst hier de geluidsnormen op te volgen die Vlaanderen vooropstelt. 

• Er is een bewonersvergadering geweest in de kantine van de tennis op 17 oktober en er is 

  maar één koppel op afgekomen die eigenlijk niet echt bang waren voor geluidshinder. 

• Op het openbaar onderzoek is er geen enkele reactie gekomen. 

• Er is een verslag van de bewonersvergadering naar alle buren gestuurd waarin de belofte 

  van de tennis was opgenomen om na een bepaalde tijd een evaluatievergadering te 

  organiseren. Wanneer dan zou blijken dat er toch geluidshinder is engageert de tennis zich 

  bijkomende maatregelen te nemen.  

Agenda MILIEUADVIESRAAD van 25 januari 2022 
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• Er wordt alvast door de gemeente een afsprakennota opgesteld waarbij alle maatregelen en 

  beloftes worden opgelijst. Deze wordt dan mee opgenomen als voorwaarde in de 

  uiteindelijke beslissing van het CBS in dit dossier. 

 

 

Mededelingen 

 

• Vergadering adviesraden 12 okt 

  Vraag vanuit milieuraad om CBS agendapunten i.v.m. milieu te communiceren met de  

  milieuraad. Dit staat in de afsprakennota van de gemeente met de adviesraden.  

Het participatiereglement is een reglement dat we decretaal nodig hebben (het decreet 

lokaal bestuur legt elke gemeente op om zo’n document te hebben). Hierin worden een 

aantal vormen van inspraak (waaronder de adviesraden maar ook spreekrecht op de 

gemeenteraad voor de inwoners dat ook in het huishoudelijk reglement staat) 

samengebracht. De afsprakennota (die wij dus al eerder hadden want op het vlak van 

participatie zijn wij bij de besten van de klas) verfijnt een aantal van de bredere principes 

van het participatiereglement, specifiek dan voor adviesorganen (bvb. hoe moeten ze zijn 

samengesteld, hoeveel keer komen we samen, enz…). De twee reglementen bestaan dus 

naast elkaar en vullen elkaar aan.  Het nieuwe participatiereglement wordt als bijlage bij 

het verslag gevoegd en zal op een volgende vergadering ter goedkeuring worden 

voorgelegd aan de vergadering. 

Het CBS of de betreffende ambtenaren vragen advies of verstrekken info aan de bevoegde 

raden wanneer dit nodig is. Alle beslissingen van CBS en GR communiceren naar de 

adviesraden is niet haalbaar voor de schepenen of de diensten. Sinds het moment dat de 

nieuwe gemeentelijke website online staat zijn alle beslissingen van de gemeenteraad  en 

het CBS openbaar. 

Stappen om de beslissingen van het CBS te raadplegen: 

➢ www.wachtebeke.be 

➢ Bestuur 

➢ Gemeente en OCMW 

➢ Schepencollege en vast bureau 

➢ Verslagen en bekendmakingen college en vast bureau 

➢ Digitale raadpleegomgeving 

➢ Kalender 

➢ Bijvoorbeeld: CBS 17/01/2022 

Bij de beslissingen kan je uiterst rechts op de plus (+) klikken om de volledige beslissing te 

zien. 

Volgende bestuursdocumenten zijn, wanneer ze volledig zijn, te raadplegen op de 

gemeentelijke website www.Wachtebeke.be : alle gemeentelijke en OCMW-reglementen en 

verordeningen, de agenda van de raden en commissies,  de openbare notulen van de 

zittingen van de raden, de verslagen van de gemeentelijke adviesorganen, de openbare 

onderzoeken, de opsomming van de punten die behandeld werden door het schepencollege 

en vast bureau - een geluidsweergave van de zittingsverslagen. 

 

Het is vanzelfsprekend dat als leden van adviesraden nadere informatie willen over een 

punt dat de ambtenaar of de schepen dit op de volgende samenkomst van de adviesraad 

toelicht. 

Lia merkt op dat de geschreven verslagen van de gemeenteraad niet meer te vinden zijn 

op gemeentelijke website. Sinds juni 2021 zijn de verslagen te raadplegen via 

https://wachtebeke-echo.cipalschaubroeck.be/raadpleegomgeving/  (klik rechtsboven op 

kalender). 

 

 

 

 

http://www.wachtebeke.be/
http://www.wachtebeke.be/
https://wachtebeke-echo.cipalschaubroeck.be/raadpleegomgeving/


Verslaggever: Hans Vande Putte - Intergemeentelijke milieudienst  
3 

• Onkosten moestuin jeugdhuis kasseiken € 282,66 (20 zakken Pokon potgrond) 

 

• Oxfam WW cadeaubon Roger Buyse € 20 

 

• Vraag vanuit vleermuizenwerkgroep i.v.m. bomen aanplant kerk Overslag.  

Er zal worden ingegaan op de vraag voor extra bomen, maar nog niet op korte termijn. 

Eerst dienen finale afspraken te worden gemaakt tussen de gemeente,  Veneco en de 

Brouwerij, vervolgens is er nog een overleg met de brouwerij over de inrichting van de 

omgeving, pas daarna is aanplant mogelijk, wellicht in het najaar. In functie van de 

herinrichting werd een subsidieaanvraag ingediend.  De verdere uitwerking van het project 

zal worden begeleid door Veneco. 

• Resultaten Curieuzeneuzen 

De resultaten zijn te bekijken op https://dashboard.curieuzeneuzen.be/ Log in met 

karen.van.autreve@idm.be en wachtwoord MARWachtebeke123# 

 

Het meetpunt in de tuin van de Zwarte Ruiter is qua locatie koeler dan de gemiddelde 

locatie in Vlaanderen. Opvallend is dat er minder water aanwezig is dan op andere locaties 

in Vlaanderen. 

• De 10 mondiale uitdagingen zijn behaald!  

De prijs is een korting van 1000 euro op een selectie van projecten in het omgevingscontract. 
Kiezen we voor één van deze projecten dan dient er nog een deel betaald te worden. 
Bovendien gaat het om projecten die vrij veel inzet vragen aan de gemeenten. Zo kan er 
onder andere gekozen worden voor de opmaak van een lokale voedselstrategie (richtprijs 
tussen 1.500 en 5000 euro), een eetbare buurt (richtprijs 7500 euro), de opmaak van een 
warmtezoneringsplan (richtprijs 7000 – 15.000 euro), onderzoek inzake verdroging of 

waterpeilbeheer (richtprijs 2.500 à 7000 euro).  

 
In 2022 zal er een 11e uitdaging worden voorgelegd door de provincie. 

• Duurzaamheidsmarkt 16 okt 2021  

Uit de evaluatie van 29 november bleek dat de eerste faire markt een positieve ervaring was 
voor alle deelnemers. Op 24 sept 2022 zal er opnieuw een duurzame markt georganiseerd 
worden in het kader van de week van de duurzame gemeente. We willen het event dit jaar 
uitbreiden met allerlei activiteiten in het thema duurzaamheid: 

 
• Ruilen van planten, kledij, accessoires 
• Herstellingen en upcycling 
• Tweedehandsverkoop 
• Vegetarisch koken en koken met restjes 
• Aandacht voor Fair Trade 
• Aandacht voor klimaat 
• Afvalreductie (composteren, sorteren,…) 

 
Ook zal er op donderdag 22 september 2022 een lezing gegeven worden door prof. K. Van 

Doorsselaer docente Materialenleer en Ecodesign aan de opleiding Productontwikkeling van 

de Universiteit Antwerpen. 

 

• Planten bloembollen kerkhof,  

 

  Infobord betaald door milieuraad € 80,10 

 

 

 

https://dashboard.curieuzeneuzen.be/
mailto:karen.van.autreve@idm.be
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• Duurzame dranken/versnaperingen aanbod cultuurhuis?  

Schepen Peter van Bambost licht toe: Allereerst hebben we ons watertappunt dat heel veel 

gebruikt wordt door zowel personeel als bezoekers en daarnaast is er een aanbod van 

Bio/fairtrade producten in het Cultuurhuis zoals wijn en koffie, appelsap (is lokaal -

Appelare), bier (Broers en lokale biertjes dan als ‘bier van de maand’). Ons plan is om voor 

‘fris van de maand’ uit te kijken naar lokaal fruitsap of ander alternatief. Normaal was dit al 

een feit maar door corona is dit uitgesteld.  

• Milieuboot 12 maart 

Op de boot is plaats voor 60 personen. In Wachtebeke zijn er momenteel 23 inschrijvingen, 

Zelzate heeft meer dan 30 inschrijvingen, en een wachtlijst met 18 personen. Er is 

voorgesteld door Zelzate om de boot ook in de namiddag te huren, voor een tweede tocht. 

De leden gaan akkoord. 

De betalingen worden overgemaakt op het rekeningnummer van de MAR. Karen houdt de 

lijst bij en stemt eind februari af met Mia. Opstapplaats: Beneluxlaan Zelzate. 

• VVSG 9 dec: Tielt heft belasting op het vellen, rooien van bomen 

  De belasting dient betaald bij aanvraag, er geldt een vrijstelling voor heraanplant.  

  Het heffen van een belasting op het vellen van bomen kan een manier zijn om te 

  verhinderen dat al te veel bomen gekapt worden en een dwang om tot heraanplant over te 

  gaan.  Het heffen van een belasting is een bijkomende administratieve handeling en  

  controle op heraanplant is en blijft noodzakelijk. 

In Wachtebeke worden de kapvergunningen en de opgelegde heraanplanten gecontroleerd 

sinds 2019. Wanneer de heraanplant niet werd uitgevoerd wordt een aanmaning verstuurd, 

nadien een tweede aanmaning en tenslotte wordt het dossier overgemaakt aan de politie 

voor pv. Dit dient binnen de vijf jaar na uitschrijven van de vergunning te gebeuren.  In 

oudere openstaande dossiers is het dus minder evident om nog een heraanplant af te 

dwingen.  

• Caplo nieuwsbrief december 

Hoe kan je in een landbouwgebied naast voedselproductie ook thema’s als 
klimaatverandering, lokale voedselproductie en -verkoop, recreatie en biodiversiteit 
integreren? Een antwoord vind je in het 'Inspiratieboek Voedsellandschap', geschreven door 
het Innovatiesteunpunt van Boerenbond, in opdracht van de Vlaamse Landmaatschappij.  
 
Luc Poppe voegt hieraan toe dat er in het kader van het project carbonfarming momenteel 
testen worden opgestart om op lange termijn het effect na te gaan van zaken zoals het 
gebruik van compost, het niet-ploegen, agroforestry. Luc voert zelf testen uit met andere 
teelten (dan mais) zoals winterwten en wikke of sorghum. 
 

• VMM-meetrapport luchtkwaliteit Gentse kanaalzone 
 
  Dit rapport beschrijft de luchtkwaliteit in de Gentse agglomeratie en Gentse kanaalzone in  
  2020 (https://www.vmm.be/publicaties/luchtkwaliteit-gentse-agglomeratie-en-gentse-  
 kanaalzone-2020 ). 
 
• Uitrol laadpalen 

Vanuit Vlaanderen, bij monde van minister Peeters, kregen we als gemeente de keuze om 
ofwel zelf de “uitrol laadpalen” te organiseren ofwel een beroep te doen op het departement 
MOW (Mobiliteit en Openbare Werken). Enerzijds omwille van het vele werk wanneer we 
het zelf zouden doen en anderzijds omdat wanneer MOW de plaatsingsprocedure 
organiseert er toch verschillende voordelen aan vast zaten heeft het CBS voor de laatste 
optie gekozen. De ontzorging, die zoveel mogelijk éénvormigheid en de schaalvoordelen zijn 

https://omgevingvlaanderen.us8.list-manage.com/track/click?u=fc2b34091076a21b79f8d47e0&id=ec7628e5e7&e=c3fc022619
https://www.vmm.be/publicaties/luchtkwaliteit-gentse-agglomeratie-en-gentse-%20%20kanaalzone-2020
https://www.vmm.be/publicaties/luchtkwaliteit-gentse-agglomeratie-en-gentse-%20%20kanaalzone-2020
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de belangrijkste voordelen. Het college heeft ervoor gekozen om een beroep tot doen op het 
departement MOW. 

 
• Statiegeldalliantie 

 
De gemeente heeft opnieuw de vraag ontvangen om aan te sluiten bij statiegeldalliantie.  De 
gemeente zal dit niet doen, maar wil wel dat er actie wordt ondernomen tegen zwerfvuil en 
heeft hiervoor al eerder een brief gericht aan minister Demir.  Minister Demir heeft intussen 
laten weten dat er een evaluatie volgt van de zwerfvuilcijfers.  Indien daaruit zou blijken dat 
de opgelegde doelstellingen niet gehaald worden (wat wellicht niet het geval zal zijn) dan zal 
de minister statiegeld opnieuw als oplossing op tafel leggen.  
 

• Toelichting DRI-project Arcelor voor milieu- en gemeenteraad (15 maart) 

Op vraag van de burgemeester zal Arcelor Mittal een toelichting geven over de geplande 
investeringen voor het DRI-project (groenere hoogoven die aanzienlijk minder CO2 zal 
uitstoten). 
 

• Zwerfvuilactie  

De jaarlijkse zwerfvuilactie zal doorgaan op zondag 13 maart. De jeugdverenigingen nemen 
opnieuw deel. Er zal een oproep staan in de WaWijzer, iedereen kan deelnemen. 

 

 

Ter discussie 

 

• Actie i.v.m. geluidsoverlast (Stefan De Coninck) 

 

Stefan geeft aan dat er in Wachtebeke heel wat geluidshinder is.  Vooral de E34 geeft in de 

omgeving aanleiding tot heel wat geluidshinder, maar ook de industrie in de Gentse 

kanaalzone zorgt voor een slechtere geluidskwaliteit.  Verder zorgen ook zware voertuigen 

(vrachtwagens, tractoren) lokaal voor de nodige geluidsoverlast.  

Stefan ziet als mogelijke oplossingen: minder verkeer, snelheid verlagen op de E34, de 

aanplant van houtkanten langs de parallelwegen E34 en vraagt dat ook wordt onderzocht 

wat de impact is van de industrie in de kanaalzone. 

De milieuadviesraad vraagt om de problematiek van de geluidshinder E34 bij een volgend 

overleg te willen voorleggen aan de diensten van AWV en te vragen naar oplossingen (bvb. 

verlagen snelheid). Verder ook de vraag aan de diensten van omgevingsinspectie naar 

geluidsmetingen om te bepalen welke geluidsbronnen de meeste geluidshinder 

veroorzaken. 

 

Luc Poppe merkt op dat niet alleen geluid, maar ook luchtverontreiniging, die wordt 

veroorzaakt door bedrijven uit de kanaalzone, moet worden aangepakt. 

 

• Voorstel afschaffen vuurwerk (Sven Schelfaut) 

 

Sven vraagt om het afsteken van vuurwerk niet langer toe te staan in de gemeente, er zijn 

immers vooral nadelen aan het afsteken van vuurwerk (impact op wilde – en huisdieren, 

geluidshinder, luchtvervuiling, kans op ongevallen).  Vraag aan het college om verder werk 

te maken van het beperken/verbieden van vuurwerk, en deze problematiek ook bij de 

hogere overheid aan te kaarten (dergelijke zaken worden best op Vlaams niveau geregeld 

voor alle gemeenten). 

 

De Schepen merkt dat sinds de vorige aanpassing van de GAS-reglementering wordt 

ingezet op geluidsarm vuurwerk (dit wordt ook zo opgelegd voor grotere evenementen 

genre Qontinent). 
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• Voorstel tuinstraat in wijken (Lia) 

 

In de stad Antwerpen werd onlangs het project tuinstraten gelanceerd 

(https://www.antwerpen.be/info/59d738412d2a3cb90c44ccef/pilootproject-tuinstraten ).  

Dit principe van vergroenen en verblauwen van straten kan best ook in Wachtebeke 

worden toegepast. 

De realisatie van dergelijke ingrepen op bestaand openbaar domein is moeilijker te 

realiseren omwille van de hogere kostprijs, bij aanleg van nieuwe straten of heraanleg van 

bestaande straten kunnen dergelijke principes wel gemakkelijker worden toegepast. 

 

Het ontwerpreglement geveltuintjes kon nog niet worden goedgekeurd omdat er zowel 

vanuit het college als de technische dienst bedenkingen zijn bij de aanleg van 

geveltuintjes.  Wel wordt momenteel onderzocht of gevelbegroeiing kan worden voorzien 

aan het cultuurhuis.   

Er wordt opgemerkt dat Gent een goed voorbeeld heeft van geveltuitjes in de Brugse Poort. 

https://stad.gent/sites/default/files/page/documents/20140318_40265_PU_Draaiboek%20

geveltuinen%20LR_0.pdf  

 

• Duurzaam investeren en beleggen als gemeente (Lia) 

 

In het klimaatakkoord van Glasgow 2021 worden steenkool en fossiele brandstoffen 

vermeld als bron van de opwarming van onze planeet.  Op de website van 

www.bankwijzer.be ziet men een overzicht van de banken die nog volop investeren in die 

producten. Diverse organisaties (Fairfin,BBL,Greenpeace,..) doen daarom een oproep om 

een duurzame bank te kiezen voor beleggingen en /of leningen.  

De milieuadviesraad vraagt dat ook de gemeente bij leningen of belegging de keuze zou 

maken voor een duurzame bank en bankproducten. 

 

Ter stemming  

• Financieel verslag 2021 

Er zijn geen opmerkingen op het financieel verslag 2021.  Het financieel verslag zal worden 

overgemaakt aan het gemeentebestuur. 

 

• Fabriek energiek 

De milieuadviesraad was eerder akkoord om per school twee klassen uit de derde graad 

een bezoek aan Fabriek energiek aan te bieden (kostprijs 320 euro).  Aangezien de weg 

naar Fabriek energiek niet fietsveilig is, wordt voorgesteld dat de milieuadviesraad ook zou 

voorzien in bustransport.  Gelet op de kostprijs voor de organisatie voor busvervoer wordt 

voorgesteld dat scholen waar mogelijk zelf instaan voor transport (bvb. met 

ouders/grootouders), indien dit niet mogelijk is kan de milieuadviesraad eventueel 

tussenkomen voor het bustransport. 

 

• Paddenoverzet 

Vraag voor een extra signalisatiebord op einde Langelede aan viaduct, kostprijs sticker 15 

euro.  De leden gaan akkoord. 

Het doorgaand (niet-plaatselijk) verkeer langs het traject is ongewenst en bij momenten 

zelfs gevaarlijk.  Het is aangewezen om tijdens de periode van de paddenoverzet acties uit 

te voeren om verkeer te weren op die locatie (weg afsluiten, meer politiecontrole). 

De vraag om verhoogd politietoezicht en/of snelheidscontroles te voorzien werd gesteld 

aan de burgemeester. 

 

• Provinciaal project klimaatrobuuste bossen 

Het provinciaal project klimaatrobuuste bossen voorziet in ondersteuning (zowel 

begeleiding als financiële ondersteuning) voor boseigenaars die hun dode bossen laten 

opruimen en opnieuw aanplanten. De netto kostprijs voor de gemeente bedraagt 5.907 

https://www.antwerpen.be/info/59d738412d2a3cb90c44ccef/pilootproject-tuinstraten
https://stad.gent/sites/default/files/page/documents/20140318_40265_PU_Draaiboek%20geveltuinen%20LR_0.pdf
https://stad.gent/sites/default/files/page/documents/20140318_40265_PU_Draaiboek%20geveltuinen%20LR_0.pdf
http://www.bankwijzer.be/
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euro voor de projectduur van 2,5 jaar, de gemeente dient bijkomend ook in te staan voor 

een gedeeltelijke prefinanciering (achteraf worden dan subsidies bekomen). 

De milieuadviesraad onderstreept het belang van klimaatrobuuste bossen en de 

heraanplant van afgestorven bossen en vindt het belangrijk dat eigenaars van afgestorven 

bossen worden gewezen op het belang van heraanplant, maar volgende kanttekeningen 

worden gemaakt bij dit project: vaak zijn boseigenaars voldoende kapitaalkrachtig om zelf 

in te staan voor heraanplant, boseigenaars die buiten de projectperiode willen herbebossen 

kunnen niet rekenen op die extra financiële ondersteuning. 

Er is geen unaniem advies over de vraag tot deelname aan dit project, alle argumenten 

voor en tegen worden mee opgenomen in het advies aan het college. 

 

• Hernieuwen lidmaatschap VELT 

De leden gaan akkoord met het vernieuwen van dit lidmaatschap € 35 

 

Rondvraag 

 

• Verduurzamen technisch gereedschap en wagenpark (Sven)  

In andere gemeenten wordt volop ingezet op verduurzaming en elektrificatie van 

gereedschap en voertuigen (zie bvb. https://www.hln.be/deinze/groendienst-wordt-

groener-demival-schakelt-over-op-elektrisch-tuingereedschap~adaeab5f/ ), wat is de stand 

van zaken in Wachtebeke? 

Ook de gemeentelijke technische dienst besteedt aandacht aan het verduurzaming van 

gereedschap (onder andere door aankoop meer milieuvriendelijke brandstoffen en oliën). 

Voorlopig is er nog geen systematische elektrificatie van alle gereedschappen. 

Voor de toekomstige vervanging van voertuigen zal wel worden aangesloten bij de 

samenaankoop duurzame voertuigen (afhankelijk van type voertuig kan dit elektrisch of 

CNG zijn) van Veneco en andere intercommunales (al zal bij de toekomstige vervangingen 

van voertuigen ook rekening worden gehouden met de toekomstige fusie met Lochristi). 

 

• Laadpalen (Stefan) 

Stefan vraagt dat elektrische laadpalen enkel worden geplaatst op bestaande 

parkeerplaatsen, dat hiervoor geen nieuwe ruimte zou worden ingenomen.  Naast 

laadpalen voor wagens dient ook gedacht te worden aan laadpalen voor elektrische fietsen. 

Verder worden ook bedenkingen gemaakt over bij de elektrificatie van voertuigen en 

toestellen. 

 

• Stand van zaken duurzame relatiegeschenken gemeente (Lia) 

Vraag om bij aankoop van relatiegeschenken steeds te kiezen voor duurzame 

relatiegeschenken.  De Schepen laat weten dat de verschillende gemeentelijke diensten bij 

aankopen steeds aandacht besteden aan het duurzaamsheidsaspect van de aangekochte 

producten.  

 

• Aanplant groen pompgemaal 

Vraag naar stand van zaken heraanplant bomen pompgemaal.  Er is nog geen heraanplant 

gebeurd, de milieudienst dient nog een advies te geven inzake toe te passen boomsoorten.   

Er wordt nog opgemerkt dat het polderbestuur aan de Langelede alles heeft gemaaid, dit 

terwijl nochtans gevraagd was om gefaseerd te maaien. 

 

• Knotwilgen gefaseerd knotten (Martine DS) 
Vraag om knotbomen gefaseerd te knotten, dit is gunstiger voor bijen en vleermuizen 

(https://uilenwerkgroepenoisterwijk.nl/images/nieuwsbrieven/Microsoft%20Word%20-

%20definitieve%20versie%20gefaseerd%20knotten..pdf - 

https://www.naturetoday.com/intl/nl/nature-reports/message/?msg=28386 ). 

Hierbij wordt opgemerkt dat een gefaseerd beheer niet alleen nuttig is voor knotbomen, 

maar dat ook het gefaseerd maaien van bermen, gefaseerd kappen van bomen, …  gunstig 

is voor de natuurwaarden. 

 

 

https://www.hln.be/deinze/groendienst-wordt-groener-demival-schakelt-over-op-elektrisch-tuingereedschap~adaeab5f/
https://www.hln.be/deinze/groendienst-wordt-groener-demival-schakelt-over-op-elektrisch-tuingereedschap~adaeab5f/
https://uilenwerkgroepenoisterwijk.nl/images/nieuwsbrieven/Microsoft%20Word%20-%20definitieve%20versie%20gefaseerd%20knotten..pdf
https://uilenwerkgroepenoisterwijk.nl/images/nieuwsbrieven/Microsoft%20Word%20-%20definitieve%20versie%20gefaseerd%20knotten..pdf
https://www.naturetoday.com/intl/nl/nature-reports/message/?msg=28386
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Adviezen 
 
De milieuadviesraad geeft een gunstig advies over het financieel verslag 2021. 

 
Vragen aan het gemeentebestuur 
 
De milieuadviesraad vraagt om de problematiek van de geluidshinder E34 bij een volgend overleg 
te willen voorleggen aan de diensten van AWV en te vragen naar oplossingen (bvb. verlagen 
snelheid). Verder ook de vraag aan de diensten van omgevingsinspectie naar geluidsmetingen om 
te bepalen welke geluidsbronnen de meeste geluidshinder veroorzaken. 

 
De milieuraad vraagt aan de gemeente om bij leningen of beleggingen voor een duurzame bank te 
kiezen. 

 

Volgende vergadering 

 

 

De volgende vergadering zal doorgaan op dinsdag 29 maart 2022 om 19h30. 

 

 

 

 


